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SV SPORTING’70  
A L G E M E N E  L E D E N V E R G A D E R I N G  
 
VERSLAG ALV 12 juli 2021 
 
Aanwezig:  Liesbeth Arends, Willem Muilenburg, Rick Hendriks, Arno Ploeg, Bart van Steen, Mark Kiela, 
David van Tongeren, André Moestaredjo, Simon van der Weij, Bas Kortenhoef, Frank Mulder 
 
Afwezig: (met kennisgeving)    
 
Agenda  
  

1. Opening en mededelingen  
  

2. Vaststellen agenda  
  
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 14 december 2020  

  
4. Bestuur 

• Herverkiezing voorzitter, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: de heer  
W. Muilenburg. 

• Herverkiezing penningmeester, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: de 
heer A. Scheer.  

• Herverkiezing bestuurslid Vrouwen, kandidaat gesteld vanuit het bestuur: 
mevrouw E.E.J. Arends. 
  

5. Financiën:  
• Update exploitatie 2020/2021 
• Voorstel/vaststelling contributie 
  

6. Focusgebieden 2020/2021  
• Corona   
• Sportpark Voordorp – Sporthal 
• 2030 - update 
• KNVB ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal 
• Invulling bestuursfuncties (update) 
• Technisch jeugdbeleid 

  
7. Vanuit de commissies c.a.  

• Duurzaamheidscommissie 
• WBTR 
• Vrijwilligers 

  
8. MDT 

 
9. W.v.t.t.k. 

  
10. Rondvraag  
  
11. Sluiting  
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Verslag  
  

1. Opening en mededelingen  
De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur en heet de aanwezigen welkom. Er 
zijn geen mededelingen.    

 
2. Vaststellen agenda  

Er zijn geen vragen of opmerkingen. De agenda wordt derhalve vastgesteld conform 
het bij de vergaderstukken gevoegde concept.    

 
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 14 december 2020  

Er zijn geen opmerkingen over de notulen van de Algemene Ledenvergadering van 
14 december 2020. De notulen worden vastgesteld. 

 
4. Bestuur  

Van een aantal bestuursleden loopt de termijn af. Zij hebben aangegeven nog voor 
een termijn van drie jaar door te willen gaan. Het gaat hierbij om de herverkiezing van 
de voorzitter, de heer W. Muilenburg, de penningmeester, de heer A. Scheer en 
bestuurslid Vrouwen, mevrouw E.E.J. Arends. De herverkiezing wordt door het 
bestuur van harte ondersteund en gedragen. Er wordt overgegaan tot een schriftelijke 
stemming van de bestuursleden: 
A) Herverkiezing W. Muilenburg, tot voorzitter. 
B) Herverkiezing A. Scheer tot penningmeester. 
C) Herverkiezing E.E.J. Arends tot bestuurslid Vrouwen. 
 
Alle stemmen zijn uitgebracht en geteld. De voorzitter, penningmeester en 
bestuurslid Vrouwen zijn unaniem herkozen. Onder applaus wordt door de 
vergadering van de uitslag kennisgenomen. De bestuursleden worden gefeliciteerd 
met de herbenoeming en veel succes gewenst.   

  
5. Financiën  

• Update exploitatie 2020/2021 
Vorig jaar was geen regulier jaar met de kantineopbrengsten van 20.000 euro. In de 
jaren daarvoor was dat ongeveer 140.000 euro. In de nieuwe begroting is uitgegaan 
een vol regulier jaar en wordt er gerekend met een marge van 57.000 euro.  
Gezien het aantal leden blijven de contributieopbrengsten redelijk stabiel. De 
subsidiebijdrage vanuit de NOW, de tegemoetkoming vaste lasten en 
sponsorinkomsten genereerden buitengewone inkomsten. Deze zorgden voor een 
compensatie van de verminderde kantineopbrengsten.  
Daarnaast lopen er nog subsidies waarvan de ontvangsten op dit moment nog 
onduidelijk zijn. Deze zijn voor een deel begroot, maar niet meegenomen in de 
realisatie. Er is bezuinigd op de salarishuishouding door het laten wegvallen van dure 
krachten.  
De afrekening van de bondskosten (KNVB) moet nog plaatsvinden, maar deze lijken 
te halveren. Qua spelmaterialen en kleding is er een uitdaging. Het afgelopen jaar is 
er een behoorlijk verlies aan ballen geleden, er waren kapotte doelen et cetera. Daar 
is een flinke kostenpost te verwachten. Hiervoor is een reservering opgenomen.  
De kosten voor het paviljoen blijven nagenoeg hetzelfde. De huur is doorberekend 
door SPOVO. De algemene kosten en kosten voor activiteiten zijn beduidend minder. 
Het voorgaande leidt tot een bijdrage aan het verwachte positief resultaat van 1.880 
euro.  
Bart van Steen vraagt of er via de verzekering iets kan worden gedaan aan de schade 
aan de doelen en dergelijke? 
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De penningmeester legt uit dat de schades ook te maken hadden met de kwaliteit,  
slecht onderhoud en slijtage. Er wordt gekeken wat de kosten zijn en wat nieuw moet 
worden aangeschaft.  
 

• Voorstel/vaststelling contributie 
Het voorstel is de contributiebijdrage voor het komend seizoen op hetzelfde niveau 
te houden. De bijdrage voor de set kleding bedraagt 25 euro.  
De vergadering stemt unaniem in met het voorstel de contributiebijdrage op 
hetzelfde niveau te houden als het vorige seizoen.   
 

6. Focusgebieden 2020/2021 
• Corona 

Uiteraard heeft corona een enorme rol gespeeld binnen Sporting 70. Er is veel werk 
verzet om de financiële vitaliteit te waarborgen. Dankzij de enorme inzet van veel 
vrijwilligers en het bestuur is het gelukt Sporting 70 overeind te houden. Daarbij 
wordt de nadruk gelegd op de vrijwilligers. De jeugd heeft kunnen voetballen, 
vanwege de lockdown weliswaar op een andere manier, maar het verdient respect 
hoe een en ander is geregeld. Er moest worden geschoven met trainingsschema’s. 
Het complex is sinds de eerste lockdown in maart 2020 open gebleven. Er was veel 
schade aan velden, goals, zonnepanelen et cetera en toch moest er worden getraind. 
Er is terecht opgemerkt dat de leden moet worden bijgebracht dat het materiaal van 
een ander is en dat de leden zelf betalen voor de schade middels de contributie. Met 
de start in september komt er een uitdaging aan, want er moet weer een stramien 
komen en dat zal wat voeten in de aarde hebben. 
  

• Sportpark Voordorp – Sporthal 
Er is een aantal belangrijke stappen gezet. De locatiekeuze voor de sporthal is 
gemaakt. Het betreft de locatie waar thans veld E is gelegen. Vanwege de keuze is er 
enige onrust ontstaan, met name geïnitieerd door Hercules. Er zijn door Hercules 
allerlei acties ondernomen in een poging om de locatiekeuze terug te draaien. Dat 
heeft er onder meer toe geleid dat het proces dat heeft geleid tot de totstandkoming 
van de locatiekeuze, onder de loep is genomen.  
Het onderzoeksbureau van de Universiteit Utrecht heeft het procesonderzoek 
uitgevoerd. Uit het onderzoek kwam naar voren dat het proces op onderdelen beter 
had gekund, maar dat er geen grote fouten zijn gemaakt. Derhalve heeft de 
gemeente bepaald dat de locatiekeuze in stand blijft. Waarmee de locatiekeuze is 
gemaakt.  
Hercules heeft aangekondigd dat zij het hierbij niet zal laten, maar dit krijgt toch 
steeds meer het karakter van een achterhoedegevecht. In de aanloop naar het 
definitieve raadsbesluit, zijn de voorbereidingen voor Sporting 70 gestart. Hierbij 
wordt gekeken wat de consequenties zijn als de sporthal wordt gerealiseerd en wat 
de verwachtingen zijn. In dat verband is er een denktank geformeerd met 
bestuursleden, maar ook deelnemers van buiten, zoals leden en niet leden, die een 
bepaalde expertise hebben op het gebied van ontwikkeling van vastgoed, zoals een 
sporthal en het gebied daaromheen. De leden zullen hierin worden meegenomen.  
Uiteraard wordt ook het politieke besluitvormingsproces nauwkeurig gevolgd. De 
sporthal staat in principe gepland voor 2024. Bij de gemeente zijn de 
voorbereidingen begonnen en volgt op een gegeven moment de aanvraag voor een 
omgevingsvergunning. Dan kan bezwaar worden gemaakt, wat tot vertraging kan 
leiden. Het is dus lastig een tijdsindicatie te geven.  
Het belang van Sporting bij de sporthal is dat het een ideale manier is om als 
vereniging relevant te zijn en te blijven. Ook is het mogelijk een stevig verbinding 
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met de omgeving aan te gaan door middel van het tevens aanbieden van 
maatschappelijke voorzieningen.  
 

• 2030 – update 
Er zullen tot 2030 ruim 6.000 voetballers bij komen in Utrecht. Er is een trend dat 
steeds meer verenigingen op zaterdag in plaats van op zondag willen spelen. Dit is in 
Utrecht-stad, gegeven de thans beschikbare veldcapaciteit onmogelijk. De 80 velden 
die er zijn moeten dan ook beter worden benut. Op zondag ligt het percentage van 
het gebruik op 30% of minder. Daaruit komt het principe van de variabele speeldag 
voort. Dit betekent dat de thuis spelende club in Utrecht bepaalt wat de speeldag 
wordt. Volgens de KNVB wordt de variabele speeldag het toekomstmodel.  
Er zullen met de clubs afspraken worden gemaakt over de mogelijkheden. In het 
komend seizoen gaat een initiatief met betrekking tot de variabele speeldag van 
start. En de KNVB gaat de komende jaren hiermee aan de slag.  
Als het initiatief succesvol verloopt, dan betekent dat dat een team twee tot drie 
keer per jaar op een andere dag speelt dan normaal. Het is voor te stellen, dat als 
naar de poule-indeling wordt gekeken clubs in onderling overleg een andere 
speeldag bepalen. Op die manier kan veel veldcapaciteit worden vrijgespeeld. De 
ervaring leert, dat de meeste teams het geen bezwaar vinden om twee keer per jaar 
op een andere dag te spelen. Wel is het in het algemeen even wennen aan de 
flexibiliteit en dat het gebruik maken hiervan op tijd moet worden aangegeven.  
 

• KNVB Ontwikkelprogramma Meiden- en Vrouwenvoetbal 
Er is vanuit de KNVB een update van het ontwikkelprogramma aangekondigd. Vanuit 
veel verenigingen was er de wens om meer in te zetten op inclusiviteit en op de 
ontwikkeling van jeugdopleidingen in combinatie met de wens dat de KNVB daarin 
meer ondersteuning geeft. De concrete ondersteuning houdt een aantal 
bijeenkomsten per jaar in, waarbij uitwisseling van ervaringen zal plaatsvinden en 
waar aan de hand van bepaalde thema’s workshops worden gegeven.  
Het gaat naar behoren met het Meiden- en Vrouwenvoetbal bij Sporting. Er zijn 
zoveel aanmeldingen ontvangen, dat er is gekeken naar het creëren van een extra 
team.  
Aandachtspunt is dat voor de derde keer op rij een wisseling van de staf is de 
vrouwenselectie heeft plaatsgevonden. Sporting 70 blijft echter inzetten op meer 
continuïteit. En we proberen te leren van iedere stafwisseling. Zo wordt er in 
gesprekken met kandidaten van voornoemde staf ook veel aandacht besteed aan de 
Sporting-cultuur.  
Mark Kiela heeft een succesvolle vriendinnendag georganiseerd in coronatijd. Dit 
heeft voor een goede pr gezorgd.  
 

• Invulling bestuursfuncties 
In de algemene ledenvergadering van december 2020 is medegedeeld dat de 
functies van secretaris en bestuurslid pupillen vacant zijn. Helaas hebben zich geen 
kandidaten gemeld. David van Tongeren geeft een toelichting.  
David van Tongeren vertelt dat Sporting een standaard heeft. In het KNVB 
functieboek staat hoe een voetbalvereniging idealiter zou zijn ingericht. Er is een 
inventarisatie gemaakt hoe dat bij Sporting eruit ziet en hoe de huidige stand van 
zaken is in de onderbouw en wie zich daarmee bezighoudt. Ook is de vraag hoe de 
gaten kunnen worden gevuld, vertaald naar aanvullende vrijwilligersfuncties, vanuit 
het streven om die taken zo klein mogelijk te houden. Waarbij een speciale rol voor 
het hoofdleiderschap is weggelegd. Hopelijk kan hiermee de situatie in ieder geval 
werkbaar worden gehouden voor degenen die met de onderbouw te maken hebben.  
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Bart van Steen vult aan dat er te weinig mensen rondlopen om teveel werk te doen. 
Volgens het KNVB functieboek moet worden geprobeerd ervoor te zorgen dat de 
vrijwilligerszaken worden uitgesmeerd over meer mensen en moet er worden 
nagedacht hoe de stokjes door te geven aan de volgende generatie. Het doorgeven 
van de stokjes gaat met horten en stoten.  
De ervaring leert, dat als mensen continu wordt gevraagd om een bepaalde taak te 
doen en deze wordt goed afgeschermd, dat er een positieve respons op komt. Het is 
de intentie om het een en ander verder uit te werken. Er zal met de jongsten worden 
begonnen om te kijken hoe de taakverdeling beter kan worden geregeld. Bij de 
instromende jeugd vinden de ouders het over het algemeen leuk en vanzelfsprekend 
om ook iets voor de club te doen. Maar daarbij hebben zij wel hulp nodig (vanuit de 
club). Alle teamouders zijn dan ook gemaild vanuit de supportdesk met de vraag om  
te helpen. Dit kan een eerste stap zijn om tot een bredere ondersteuning te komen.  
 
Arno Ploeg vertelt, dat voor wat betreft de secretarisfunctie nu niet persé op zoek 
wordt gegaan naar iemand die secretaris gaat worden, maar dat er meer wordt 
gekeken naar wat een secretaris precies doet en waar en bij wie de taken het beste 
kunnen worden belegd. Aan de hand van de lijst van ouders is gekeken wie een 
bepaalde expertise heeft en iets kan toevoegen. Uit het overzicht zijn vier 
kandidaten geselecteerd die zijn benaderd. Overigens wil geen van de kandidaten 
secretaris worden, maar zij willen wel iets doen. Er zullen een vervolggesprekken 
komen om het een en ander met elkaar in te vullen zodat dan toch (ook) de taken 
van de secretaris kunnen worden verdeeld.  
 

• Technisch jeugdbeleid 
Mark Kiela licht toe dat momenteel wordt gewerkt aan een document waarin de 
visie en missie van Sporting 70 worden neergelegd. Daarbij gaat het onder meer om 
kernwaarden als veiligheid, respect, sportiviteit en het niet bang zijn om fouten te 
maken. Op basis daarvan is het de bedoeling het jeugdbeleid verder te versterken.  
De trainingen voor de onderbouw kunnen worden verbeterd. Voor wat betreft de 
groep onder dertien is er nog wat te winnen als het gaat om de samenstelling van de 
teams.  
Uiteraard blijft onverlet dat er een onderscheid blijft tussen de selectie- en 
breedteteams. Daarnaast is een aandachtspunt het opleiden van eigen trainers. Er 
komen trainers uit de diverse Sporting 70-teams. Zij krijgen professionele 
begeleiding, waardoor de kwaliteit van de training wordt verbeterd. Ook is het een 
goede ontwikkeling dat meer en meer jeugdspelers belangstelling hebben om 
scheidsrechter worden.  
De voorzitter vult aan dat een groepje ouders bezig is om met de normen en waarden 
van Sporting 70 een strategisch plan te maken en hoe naar aanleiding van het 
strategisch plan sponsoren te werven, met name sponsoren richting duurzaamheid. 
Er zijn mensen in de commissie bezig met het maken van een marketing-plan en zij 
zijn bereid Sporting 70 hierin te ondersteunen.  
Mark Kiela merkt op dat voetbaltechnische informatie versnipperd op de site staat. 
Het is de bedoeling deze compacter te maken, wat de duidelijkheid ten goede zal 
komen. Er kunnen uitgangspunten worden neergezet, maar het is onmogelijk te 
voorzien wat er kan gebeuren.  
De voorzitter vult aan dat Tom Bleijerveld (TJC) een uitbreiding van taken krijgt. Hij 
zal veel meer de regie krijgen en hij mag, binnen duidelijke kaders, bepalen.  
Bart van Steen vermeldt dat er goed moet worden nagedacht over de communicatie 
met ouders en dat het technisch beleid duidelijk moet zijn.  
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Arno Ploeg vindt het belangrijk, dat Tom Bleijerveld samen met het bestuur het 
jeugdbeleid een nieuwe impuls gaat geven. Het resultaat hiervan zal uiteraard in de 
Algemene Vergadering worden gebracht.  
 

7.  Vanuit de commissies c.a.   
• Duurzaamheidscommissie  

De duurzaamheidscommissie heeft een drietal ambities geformuleerd, deze aan het 
bestuur voorgelegd en het bestuur heeft hiermee ingestemd, met de duidelijke 
kanttekening wat haalbaar is en dan met name financieel.  
Er wordt geprobeerd zo klimaatneutraal mogelijk te worden. Daar waar het praktisch 
haalbaar is, wordt er een bijdrage geleverd aan de circulaire economie.  
Ook wordt gestreefd naar een gezonde kantine, op een beheersbaar en passend 
niveau. Er is een energiescan uitgevoerd op het gehele complex, inclusief de 
lichtmastinstallatie. Daaruit zijn aanbevelingen en conclusies voortgekomen. Binnen 
het complex moet een aantal maatregelen worden getroffen op het gebied van 
energiezuinigheid en zo weinig als mogelijk energie te gebruiken door daar waar 
mogelijk binnen en buiten ledverlichting te installeren. Er zal serieus naar de 
mogelijkheden worden gekeken.  
Voor wat betreft de gezonde kantine wordt onderzocht of het mogelijk is naar 
certificering te gaan.  
 

• WBTR 
Per 1 juli 2021 is de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen in werking getreden. 
Dit betekent onder meer de invoering van een zwaardere vorm van aansprakelijkheid 
voor bestuurders van sportverenigingen.  
De statuten moeten worden aangepast aan de WBTR. Of ook de statuten van SPOVO 
aangepast moeten worden, is afhankelijk van de rol die SPOVO in de nabije toekomst 
zal gaan vervullen.  

8.  MDT 
Er is een landelijke MDT-regeling. Deze regeling ziet er op toe dat jongeren van 14 tot en 
met 27 jaar zich blijven ontwikkelen door iets terug te doen voor de maatschappij. De 
landelijke regeling is lokaal uitgerold.  
Sporting is benaderd om invulling te geven en aan de slag te gaan met MDT. Er wordt 
verkend of een deel van de jonge vrijwilligers kunnen worden gestimuleerd om in het 
MDT-programma een soort “vrijwilliger-plus” te worden. Dit betekent bijvoorbeeld dat 
zij niet alleen jeugdtrainer zijn, maar daarnaast ook instrumenten krijgen aangereikt, 
zodat zij een bredere maatschappelijke bagage hebben als zij de club verlaten.  

 
9.  W.v.t.t.k. en rondvraag  

Van de w.v.t.t.k. wordt geen gebruik gemaakt.  
Tijdens de rondvraag wordt gevraagd of iets wordt gedaan aan het jubileum. 
De voorzitter zegt dat het plan is een groot feest te gaan organiseren. Wanneer dat het 
geval zal zijn is afhankelijk van de ontwikkelingen rondom corona.  

  
10. Sluiting  

De voorzitter bedankt iedereen voor de komst en sluit de vergadering om 21.40 uur.  
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